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Csilla Hegedus (MIPE): Guvernul trebuie sa simplifice enorm de mult procedurile

de avizare

Una dintre sarcinile cele mai importante ale acestui Guvern care urmeaza sa fie votat este aceea de a

simplifica enorm de mult procedurile de avizare, a declarat miercuri Csilla Hegedüs, secretar de stat în

cadrul Ministerului Investitiilor si Proiectelor Europene (MIPE).

 

"Daca noi asteptam dupa avize trei ani de zile, cum se întâmpla la proiectele de la POIM (Programul Operational

Infrastructura Mare) atunci nu o sa reusim sa implementam PNNR-ul (Planul National de Redresare si Rezilienta).

Pe lânga aceasta OUG pe care noi o pregatim si care înseamna simplificarea procedurilor la nivelul implementarii

PNNR-ului interinstitutional, trebuie sa vina în mod obligatoriu reforma sistemului de avizare din România pentru

ca, daca nu, atunci nu o sa reusim sa atragem bani. Exista dorinta din partea Guvernului, s-a discutat acest lucru

atunci când am scris programul de guvernare si am reusit deja o simplificare a Legii achizitiilor publice. Eu sper sa

reusim sa continuam cu modificarea procedurilor de avizare", a mentionat Csilla Hegedus, în cadrul unui

eveniment de profil.

 

Aceasta a subliniat ca vor trebui luate masuri foarte drastice pentru ca, daca se asteapta trei ani la toate avizele si

nu pot fi demarate licitatiile la începutul anului viitor, nu va putea fi implementat PNNR-ul.

 

"Pentru PNNR încercam sa avem un sistem mult mai simplu si lucram în momentul de fata împreuna cu cei de la

STS si cu SRI ca sa reusim sa avem acest sistem. În ceea ce priveste avizele, este vorba de reforma statului român

pentru ca eu un an de zile am asteptat ca sa mi se dea avizele pentru restaurarea unei cladiri, cu proiectul tehnic

gata. (...) Exista varianta de aviz tacit si se vorbeste mult despre acest lucru: deci daca în 30 de zile nu ai primit

raspuns sau aceasta perioada poate fi si scurtata, înseamna ca lucrarea ta, proiectul tau este acceptat. Va trebui sa

luam niste masuri foarte drastice pentru ca altfel, daca asteptam trei ani de zile la toate avizele si nu putem sa

pornim licitatiile la începutul anului viitor sau la începutul lui 2023, nu o sa putem sa implementam PNNR-ul. Este

atât de simplu. Ori România doreste acesti bani, doreste sa implementeze PNNR-ul, motiv pentru care va trebui sa

schimbam sistemul", a mai spus Csilla Hegedus, la evenimentului ZF Energie 2021.
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